



REFERAT Vanlig møte

8. mars 2024 kvinnedagen! kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

21 V2024 Godkjenning av innkalling V

Godkjennes.

22 V2024 Valg av ordstyrer og referent V

Rebecca som ordstyrer og Isabel som referent godkjennes.

23 V2024 Godkjenning av referat V

Godkjennes.

24 V2024 Orienteringer O

0.1 Rebecca, Leder

Bedpres med PwC var vellykket men var begrenset med plasser. Hun var også på møte med studieadmin der følgende ble tatt opp:

- De etterlyser en leder, nestleder og økonomiansvarlig til karrieredag. Det er satt av 40-45 tusen til lønning for disse stillingene. Det er fortsatt mulighet til å melde seg.

- Karrieredagen skal holdes mellom studiestert og Sundvollen da Sundvollen er 4 uker etter studiestart.

- Angående studiestart er plakater med påmelding hengt opp og det skal holdes infomøte om fadderordning.

0.2 Rihab

Det blir Fysikk i origo neste uke holdt av Joakim Bergli og skal handle om Maxwells demon. Han skal også holde den som blir i mai.

0.3 Mari

MNSU

- Det var diskusjon rundt konteeksamen. Dette er tydeligvis en diskusjon som oppstår hvert semester. Det ønskes at det er like kontemuligheter for alle, men slik er det ikke.

Hun var også i UU møte der det ble gjort noen vedtak:

- Master i nanofysikk og kvanteteknologi skal deles i to, nanofysikk, og kvanteteknologi. - Endring i gjennomføringskrav for master i nuktek.

- Det blir en studieretning i CS rettet mot kvanteinformasjon og kvanteteknologi.

- Masteroppgaver skal leveres i inspera.

- I elmag blir det blir midtveis og mer forelesning.

I tillegg ble det snakk om termo. Det var forslag om endringer om hvordan sanke poeng til å kunne ta eksamen. Dette inkluderer aktiviteter som hverandrevurdering og deltakelse i gruppeøvinger og seminar. Temaet tas videre opp i smullet av møtet under **Eventuelt**.

0.4 Dag

RF kan skjenke til integreringskonkurransen. Dermed kan man sende folk til RF etter konkurransen. Rebecca påpeker at vi fortsatt skylder RF penger siden de ikke har sendt oss faktura ennå. Vi ønsker dermed å unngå å måtte skyldte RF penger.

0.5 Max

Johannes Heines skal stille for aktiviteter på hytteturen og Alex Read skal holde en presentasjon.

0.6 Cecilie

Det blir dugnad i lillefy etter matmet midtveis.

25 V2024 Styrebilde D

Blir på neste ukes møte, fredag.

26 V2024 Eventuelt D

Rebecca spør, har folk mistet korttilgang? - ja

Bjørnegilde av RF 2025

- Arrangementet skal inkludere faglige arrangementer, stans, konserter og bar.
- De ønsker innspill fra fagutvalget om hvilken bedrifter og arrangementer som ønskes.

21. mars klokken 1800 på RF, en torsdag, blir det arrangement for alle studenter i fagutvalg på MN.

Hvem kan sette på oppvask på roterommet på slutten av dagen?

mandag: Helena

onsdag: Nille

fredag: Artis

Rebecca nevner at det blir allmøte i mai. Da skal nytt styre velges. Hvis noen har et ønske om å bli leder kan de gjerne snakke med Rebecca og/eller Rachel om hvordan det er/var.

Vi snakker videre om Termo Hva blir forskjellen mellom seminar og forelesning? Dette er usikkert og virker som et grått området. Det nevnes at det er fint å kunne velge selv hvordan man ønsker å samle nok poeng til å kunne ta eksamen. Det ble nevnt å innføre hverandrevurderinger til obligene. I hvilken grad kommer dette til å påvirke terskel for å bestå obligen? Dette er utydelig. Her nevnes det at studenter er fornøyde med ordningen til FYS3140 der man frivillig kan rette sin egen oblig, og hvis man gjør dette minkes kravet for å bestå. Det nevnes også at retting av oblig i gruppetime kan være fint. Er det flere meninger om saken må dette uttrykkes før 13. mars.

27 V2024 Møtekritikk D

Nei.

check-out kl 17:00

Isabel Sagen <3

Referent